



PROTOKOLL

STUDIERÅDSMÖTE JURIDISKA FÖRENINGEN I UPPSALA DEN 2024-03-04
KL. 17:15.

Närvarande:

Jasmine Carlsson	Ordförande
Ellinore Rosvall	Utbildningsansvarig tillika sekreterare
Adam Rämmal	Vice ordförande studierådet
Isak Sandell	Ledamot
Elvira Lind	Ledamot
Tuva Sanner	Ledamot
Albin Högberg	Ledamot
Jesper Doherty	Ledamot
Sofia Hallgren	Ledamot

1 § MÖTETS ÖPPNANDE

Jasmine Carlsson öppnade mötet 17:26.

2 § VAL AV JUSTERARE TILLIKA RÖSTRÄKNARE FÖR VT 24

Rådet beslutade

Att välja Adam Rämmal till justerare tillika rösträknare för VT 24 på studierådsmötet 2024 – 01 – 22.

3 § GODKÄNNANDE AV KALLELSEFÖRFARANDET

Kallelsen utgick 2024 – 02–26 i enlighet med kallelseförfarandet.

Rådet beslutade

Att godkänna kallelseförfarandet.

4 § ADJUNGERINGAR

Ingen adjungerades.

5 § FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTA

Bilaga: Dagordning

Rådet beslutade

Att fastställa föredragningslistan.

6 § FÖREGÅENDE MÖTESPROTOKOLL

Bilaga: Protokoll 2024- 02- 19



Föregående mötesprotokoll, protokoll 2024-02-19, är justerat och kan läggas till handlingarna.

Rådet beslutade

Att lägga protokoll 2024 – 02–19 till handlingarna.

7 § MEDDELANDEN OCH RAPPORTER

Ordförande och Utbildningsansvarig tillika sekreterare meddelade:

- Möte med bevakarnätverket och arbetat med fiktivt fall. Det fiktiva fallet syftar till preventivt arbete för fallhantering.
- Internationell sittning på Jontes. Roligt att anordna saker för våra utbytesstudenter.
- Utbildningsutskott. Bland annat diskuterades kursrapporter.
- Styrelsemöte med UUFS.
- Arbetsmiljökommittémöte.
- Möte med kommunen (alla kårrepresentanter som arbetar med arbetsmiljöfrågor samt CC som representerade nationerna).
- Seniorsmöte. På det mötet rådfrågas före detta heltidare om råd och tips på förändringar som eventuellt ska ske. Framför allt handlar det om handlingar som ska skrivas inför vårstämman.
- Enlight-konferens i Gent, Belgien.

8 § PROTOKOLLFÖRING AV TAGNA PC-BESLUT

Det har inte tagits några PC-beslut sedan föregående möte.

9 § LÄGESRAPPORTERING FRÅN ARBETSGRUPPERNA

AI- gruppen:

- Enkät om AI ska skickas ut inom kort.
- Målet är att inhämta så mycket data som möjligt så att vi kan få fram studenternas åsikt.

LM-gruppen:

- Fått mail från Marc om att komma in synpunkter på utvärderingen.

10 § UPPDATERING ANG. KURS PÅ LM-PROGRAMMET

Bakgrund: Tidigare har vi talat om problem på en kurs på LM-programmet. Problemet har tagits upp med kursansvariga varför återkopplingen ska återrapporteras till studierådet.

- Förra veckan var Jasmine med KF för kursen och Marc på möte på Ångström. På mötet diskuterade de klagomålen. Ville inte riktigt ta åt sig av problemen, bland annat gällande schemaläggning. På vissa sätt var det svårt att nå fram med kritiken.
- Kursföreståndaren vill få in mer tips från LM-studenter angående kursupplägg.
- Student fick inte rätt till anpassad tentamen, vilket inte är okej.
- Önskar därför se ett uppföljningsmöte.
- Ska troligtvis få studenter att komma med inputs på ett nytt möte i april.



11 § ÖVRIGA FRÅGOR

12 § ORDET FRITT

13 § MÖTETS AVSLUTANDE

Jasmine Carlsson avslutade mötet kl. 17:41.